

C.V	سيرة ذاتية
Personal Data	البيانات الشخصية
Name: Sultan Fahd Mohammed Al-Bannagi my Nationality is Saudi ID: 1096818578 Date of Birth: 07/06/1418 e Marital status Single Mobile: 0551125910 Contact person: 0506905845 E-mail: sl6an_hfc7@icloud.com Address: Riyadh	الاسم: سلطان فهد محمد البناقي الجنسية: سعودي الهوية: 1096818578 تاريخ الميلاد: 1418/06/07 هـ الحالة الاجتماعية: أعزب جوال: 0551125910 شخص يمكن الاتصال به: 0506905845 الايمل: sl6an_hfc7@icloud.com العنوان: الرياض
Education Qualifications	المؤهلات العلمية
-Diploma of the Higher Institute of Plastic Industries - Graduation year:2016 - Specialization: Machinery Technician (Plastic Production), Laboratory Technician (Plastic), Technical Specifications, Metrology and Calibration. - Rate:4.74 OF 5 - A Japanese certificate from the Higher Institute of Plastic Industries (Riyadh) in the technique and skills of machine operation (BLOWN FILM)	- دبلوم المعهد العالي للصناعات البلاستيكية - سنة التخرج: 2016 - التخصص: فني تشغيل الات (انتاج البلاستيك)، فني مختبر (بلاستيك)، فني مواصفات ومقاييس ومعايرة . - المعدل: 4.74 من 5 - حائز على شهادة يابانية من المعهد العالي للصناعات البلاستيكية (الرياض) في تقنية ومهارات تشغيل آلة (BLOWN FILM)
Courses	الدورات
- Plastic Terminology Course - Fourth Session - Higher Institute of Plastic Manufacturing 24/01/2016 - Asayasiyat safety and fire fighting course - Plastic manufacturing technology course	- دورة المصطلحات البلاستيكية - الدورة الرابعة - من المعهد العالي لتصنيع البلاستيك 2016/01/24م - دورة اساسيات السلامة وأطفاء الحريق - دورة تكنولوجيا تصنيع البلاستيك - في 2016/01/24م
Experience	الخبرات
-I worked at Unicharm Gulf from 2016 and am still at work so far -Production machinery operator	-عملت في شركة يونيتشارم الخليج من 2016 وما زلت على راس العمل حتى الان - مشغل الات انتاج
Skills	المهارات
-Computer proficiency - Good appearance and behavior - Strength of personality and attendance - English proficiency - Ability to deal with others	- اجادة استخدام الحاسب الالي - حسن المظهر والسلوك - قوة الشخصية والحضور - اجادة اللغة الانجليزية - القدرة على التعامل مع الاخرين
Goals	الاهداف
-Entering multiple areas for the purpose of development in the work - I aspire to innovation and innovation in myself - I want to find a job that suits my qualifications and	- الخوض في مجالات متعددة لغرض التطوير في العمل - اطمح للابتكار والتجديد في ذاتي